
Van: Griffie-Hillegom 

Verzonden: dinsdag 10 maart 2020 15:25:21  
 

Onderwerp: Afhandeling actiepunt inzake Plein28 

Beste raads- en burgerleden, 
  
Langs deze weg wil ik u informeren over de stappen die zijn genomen sinds de raadsbrief van 29 
november over Plein28. 
  
Op 9 december 2019 heeft een goed gesprek plaatsgevonden tussen de voormalige gebruikers van 
Plein28 (kaartclubs en biljarters) en vertegenwoordigers van de ouderenbonden en zijn zij 
geïnformeerd over de uitkomst van het overleg tussen WelzijnsKompas en het College. Aan het 
einde van dat gesprek is afgesproken vervolggesprekken te plannen. 
  
Op 12 december 2019 en op 8 januari 2020 vonden gesprekken plaats met de kaartclubs. Deze 
gesprekken hebben geleid tot de volgende afspraken: 

-       Bridgeclub Sans-A-Tout-Plus keert terug op donderdagochtend. Sinds eind januari maakt 
deze club weer gebruik van Plein28; 

-       Bridgeclub TVO keert terug in Plein28 op woensdagmiddag in de periode mei t/m augustus 
voor de zomerbridge. Zij zijn in de zomer met minder personen. Voor de winter vindt 
bridgeclub TVO dat er onvoldoende ruimte is in Plein28 en kaarten zij in het KWJ-gebouw; 

-       De klaverjasclub blijft in het KWJ-gebouw. 
  
Op 17 december 2019 en 4 februari 2020 is gesproken met de biljarters. Zij hadden tijdens het 
gesprek op 9 december al aangegeven er open voor te staan te zoeken naar een alternatieve plek 
om te kunnen biljarten. Het KWJ-gebouw zien zij hiervoor als het beste alternatief. Daarnaast 
kunnen zij dagelijks in Plein28 biljarten. 
  
Ik ga er vanuit u voldoende geïnformeerd te hebben. 
  
Met vriendelijke groet, 
 
Fred van Trigt 
Wethouder Jeugd – WMO/Welzijn - Sport – Volksgezondheid – Onderwijs (en huisvesting) – Kunst 
en cultuur - Accommodatiebeleid 

Gemeente Hillegom 
  

 
  
 


